
Protokół Nr XLIX/10

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie 

odbytej w dniu 30 kwietnia 2010 roku

Otwarcia XLIX sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki  o godzinie 1200                                   w 

Karlińskim  Ośrodku  Kultury  przy  ulicy  Szczecińskiej  6  w  Karlinie.  Powitał 

zebranych  radnych  oraz  zaproszonych  gości  (listy  obecności  załączono  do 

protokołu).

Przewodniczący Rady stwierdził,  że w obradach bierze udział  15 radnych, co 

stanowi  100%  ustawowego  składu  Rady  i  umożliwia  podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rusiecki stwierdził, że radni otrzymali 

porządek  obrad  dzisiejszej  sesji  i  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  są  do  niego 

propozycje zmian? 

Pani Krystyna Granat Skarbnik Gminy Karlino zgłosiła wniosek                        o 

wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu w 

Banku  Ochrony  Środowiska  oraz  wprowadzenie  zamiast  tej  uchwały,  trzech 

projektów:  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  w  wysokości 

1.383.214,00zł z przeznaczeniem na uzupełnienie wkładu własnego gminy przy 

realizacji  zadania  inwestycyjnego  pn.  ,,Termomodernizacja  obiektów 

użyteczności  publicznej  na  terenie  powiatów:  białogardzkiego,  drawskiego, 

kołobrzeskiego, koszalińskiego, szczecineckiego i świdwińskiego” oraz dwóch w 

sprawie  zaciągnięcia  pożyczek  na  uzupełnienie  wkładów  własnych  gminy 

w wysokości  59.713,00zł  przy realizacji  zadania  inwestycyjnego pn.  ,,Budowa 

i wyposażenie punktów selektywnej zbiórki odpadów na terenie gminy Karlino” 
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i  w  wysokości  277.800,00zł   przy  zadaniu  pn.  ,,Zastosowanie  odnawialnych 

źródeł energii  w świetlicach Zwartowo, Krukowo, Lubiechowo gmina Karlino”. 

Radni jednomyślnie podjęli decyzję wycofaniu z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu w Banku Ochrony Środowiska.

Radni jednomyślnie podjęli  decyzję o wprowadzeniu do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego w wysokości 

1.383.214,00zł.

Radni jednomyślnie podjęli  decyzję o wprowadzeniu do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zaciągnięciu pożyczki w wysokości 59.713,00zł.

Radni jednomyślnie podjęli  decyzję o wprowadzeniu do porządku obrad 

projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięciu  pożyczki w  wysokości 

277.800,00zł.

Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił porządek obrad wraz z 

przyjętymi zmianami. 

Porządek  obrad  został  przyjęty  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego 

głosowania. 

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej.

2. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.

3. Sprawozdanie  roczne  z  wykonania  planu  finansowego  za  2009  rok 
Instytucji Kultury – Karliński Ośrodek Kultury w Karlinie.

4. Sprawozdanie  za  rok  2009  z  wykonania  budżetu  Gminy  Karlino 
i z wykonania planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej 
zleconych gminie oraz innych zadań zleconych gminie ustawami.
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5. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
rok 2009.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian budżetu Gminy Karlino na 2010 rok,

b) zmiany  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejsko  Gminnego  Programu 
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  problemów  Alkoholowych  Miasta 
i Gminy Karlino na rok 2010,

c) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 
Karlino.

d) przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Karlino na lata 2010 
- 2013,

e) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  najmu  nieruchomości 
gruntowych,

f) ustanowienia  zastawu  rejestrowego  na  udziałach  Gminy  Karlino 
w  spółce  ,,Regionalne  Wodociągi  i  Kanalizacja”  Spółka  z  o.o. 
z siedzibą w Białogardzie,

g) zbycia  nieruchomości  położonej  na  terenie  gminy  Karlino  –  obręb 
Zwartowo,

h) zbycia  nieruchomości  położonych  na  terenie  miasta  Karlino  –  obręb 
004,

i) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  podziału  Gminy  Karlino  na  okręgi 
wyborcze, 

j) dostosowania  opisu  granic  obwodów  głosowania  na  terenie  Gminy 
Karlino do stanu faktycznego,

k) współdziałania przy tworzeniu i rozwijaniu Samorządowego 
Funduszu Pożyczkowego – Karlino  Sp. z o.o.

l) zaciągnięcia kredytu bankowego, 

ł)   zaciągnięcia pożyczki, 

m) zaciągnięcia pożyczki. 

7. Interpelacje i zapytania radnych.

8. Wolne wnioski i informacje.

9. Odpowiedzi Burmistrza na zapytania i wnioski.

10. Zakończenie XLIX sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
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Ad. 1c 

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół z 

XLVIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub potrzebne 

dodatkowe  wyjaśnienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  zaproponował 

przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.

Protokół Nr XLVIII/10 z XLVIII sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu                 26 

marca  2010  roku  został  przyjęty  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego 

głosowania.

Ad. 2 

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Karlina  przedstawił  sprawozdanie  o  pracy 

Urzędu w okresie międzysesyjnym tj.  od dnia 26 marca do dnia 29 kwietnia 

2010 roku (informacja załączona do protokołu). Dodał, że podpisanych zostało 

kilka umów na inwestycje, które nie są jeszcze widoczne, ale za chwilę już będą, 

chodzi o Muzeum Ziemi Karlińskiej i o środki unijne z Regionalnego Programu 

Operacyjnego  oraz  dwie  umowy  zawarte  w  Szczecinie.  Jedna  dotyczy 

termomodernizacji  w  trzech  świetlicach,  tych,  które  nie  są  objęte  dużym 

Programem,  czyli  Zwartowo,  Krukowo  i  Lubiechowo,  tam  przede  wszystkim 

pompy ciepła, wymiana okien, docieplenie stropodachu i to ze środków z RPO, 

natomiast  druga  umowa  podpisana  w  Szczecinie  –  to  projekt  selektywnej 

zbiórki  odpadów  na  terenach  wiejskich.  Odbyło  się  spotkanie  z  byłymi 

mieszkańcami Karlina podczas którego za pośrednictwem Państwa Schnettler 

przekazana  została  przez  rodzinę  autora odręcznie  pisana  kronika  Karlina, 

spisana przed wojną przez R. Wediga.  Podkreślił, że Pani Barbara Schnettler jest 

wnuczką Ernsta Hoffmana, którego firma zbudowała między innymi Urząd oraz 
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wiele  innych  budynków  w  Karlinie.  Przekazany  rękopis  jest  bardzo  cenny  i 

znajdzie  się  w  Skarbnicy.  Jednocześnie  został  przekazany  maszynopis,  który 

obecnie  jest  tłumaczony na  język  polski  i  najprawdopodobniej  udostępniony 

zostanie  na  stronie  internetowej.  Dodał,  że  w  jego  gabinecie  znajduje  się 

reprodukcja  grafiki  Meriana z  XVIIIw.  ukazującej  panoramę Karlina od strony 

Białogardu,                     a w zbiorach Pani Barbary Schnettler znajduje się jej 

oryginał. Pani Schnettler obiecała i najprawdopodobniej taki zapis znajdzie się w 

jej  testamencie,  że  ten oryginał  przekazany zostanie  do muzeum w Karlinie. 

Następnie  poinformował  obecnych,  że  znalazł  się  nabywca  pałacu  w 

Lubiechowie  i  nie  po  to  by  być  tylko  posiadaczem,  ale  aby  przeprowadzić 

remont, może hotel, może restauracja. Powiedział, że odbył rozmowę z nowym 

właścicielem  i  już  teraz  wykonywane  są  tam  przyłącza  wodociągowe  i 

kanalizacyjne, aby ułatwić zagospodarowanie tego terenu. Kolejne małżeństwo 

z Karlina z długoletnim stażem – Państwo Borkowscy otrzymali medal przyznany 

przez  Prezydenta RP z  okazji  50 lat  pożycia  małżeńskiego.  Na terenie  Gminy 

Karlino odbyło się Walne Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii Wiatrowej, 

podczas którego jednym                    z głównych punktów dyskusji była kwestia 

podatku  od  wiatraków,  chodzi  o  to,  aby  był  on  naliczany  nie  tylko  od 

fundamentu  i  wieży,  ale  również  od  turbiny.   Odbyło  się  spotkanie  z 

przedstawicielami  Polskiego  Górnictwa  Naftowego                     z 

Zielonogórskiego Zakładu Górnictwa Nafty i  Gazu podczas którego poruszany 

był temat Muzeum Historii Naturalnej, pomysł wśród nafciarzy wzbudził duże 

zainteresowanie i wręcz entuzjazm. Teraz będą odbywały się wspólne spotkania 

na  których  opracowywany  będzie  program  użytkowy,  który  dotyczy  części 

związanej z wydobyciem ropy. W dniu 15 kwietnia br. odbyła się Konferencja 

zorganizowana wspólnie przez Gminne Centrum Informacji,  Centrum Obsługi 

Inwestora przy Urzędzie Marszałkowskim oraz Kostrzyńsko – Słubicką Specjalną 

Strefę  Ekonomiczną  skierowana  do  przedsiębiorców  lokalnych,  czy 

regionalnych,  by  pokazać  możliwości  Gminy  Karlino,  ale  również  ofertę 
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inwestycyjną Gminy.  W powszechnym mniemaniu przedsiębiorcy uważają,  że 

Strefa Ekonomiczna przeznaczona jest tylko dla dużych przedsiębiorców i tylko 

dla przedsiębiorców zagranicznych, a to nie jest prawda, ponieważ Strefa jest 

dla każdego przedsiębiorcy, który wyda minimum 100.000EURO, a jest to kwota 

na zakup 1ha gruntu.  Rozpoczęła się już budowa drogi dojazdowej do Strefy 

Ekonomicznej,  przypomniał,  że  uzbrojenie  tych  terenów  jest  na  liście 

indykatywnej.  Są  już  uzgodnienia  z  Zakładem  Gazowniczym  na  przełożenie 

gazociągu  który  przebiega  na  tamtym  terenie,  żeby  uwolnić  te  miejsca 

inwestycyjne. Poinformował obecnych, że jest po spotkaniu z przedstawicielami 

Zakładu Energetycznego w Koszalinie, z terenów na ulicy Kołobrzeskiej należy 

przełożyć dwie linie energetyczne, jest chęć współpracy i dobra wola ze strony 

Zakładu Energetycznego by wziąć udział finansowy w tym przedsięwzięciu. 50% 

środków będzie pochodziło z RPO, a 50% ze środków Zakładów Gazowniczych i 

Energetycznych. Odbyło się Walne Zgromadzenie Spółki  Zakład Składowania i 

Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach. Pomimo tego, że Prezes Zarządu 

również na sesjach Rady Miejskiej w Karlinie mówił         o tym, że składowisko 

będzie zamykane, na spotkaniu oznajmił, że  4 maja br. ma być ono ponownie 

otwarte.  Przypomniał,  że  firma  nie  otrzymała  pozwolenia  zintegrowanego, 

odwołała się od decyzji Marszałka, Minister podtrzymał tę decyzję, a wówczas 

firma odwołała się do Naczelnego Sądu Administracyjnego od decyzji Ministra, 

która  została  przez  NSA  uchylona.  Podkreślił,  że  te  informacje  zostały 

przekazane mu ustnie,  a  treści  wyroku NSA jeszcze  nie  widział.  Wyjaśnił,  że 

nawet  jeśli  decyzja  została  uchylona,  to  procedura  administracyjna  w  celu 

uzyskania  pozwolenia  zintegrowanego  zaczyna  się  od  nowa.  Ponownie  musi 

zostać złożony wniosek, ponieważ NSA nie uchylił decyzji i nie wydał pozwolenia 

zintegrowanego, a bez pozwolenia wysypisko nie może działać. Skoro procedura 

zaczyna się  od nowa i  potrwa zapewne kilka miesięcy,  nie  ma podstawy do 

przyjmowania  od  4  maja  śmieci  na  składowisku.  Działania  największego 

udziałowca jakim jest Miasto Białogard oraz Gminy Białogard należy odbierać 
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jako działanie na szkodę Gminy Karlino. Przedstawiciele obu gmin mają wiedzę 

o tym, że niedaleko zabudowywane jest osiedle mieszkaniowe, a obok górki 

śmieci  która  jest  dziś,  w  przyszłości  będzie  budowane  Muzeum  Historii 

Naturalnej.  Podkreślił,  że  niezależnie  ot  tego ile  to  potrwa to  wysypisko nie 

będzie  funkcjonowało,  będzie  zamknięte,  tyle,  że  obecnie  powoduje  to 

niepotrzebne nerwy i  źle  wpływa na współpracę sąsiadujących samorządów. 

Dodał, że zaczyna to odbierać jako działania osobiste, a nie w interesie Gmin. 

Od 1  stycznia  nie  można przyjmować na  wysypisku w Krzywopłotach śmieci 

zmieszanych i  są one wożone z Gminy Karlino do Leszczyna, z Białogardu do 

Wardynia  Górnego,  do zakładów które mogą przyjmować te śmieci  i  wbrew 

temu jak mówiono wcześnie nie spowodowało to drastycznych podwyżek cen. 

Podwyżki  oczywiście  są,  ale  nie  zostały  wprowadzone od 1 stycznia,  tylko w 

okresie późniejszym,                       a ponadto wynikają one ze wzrostu cen paliw i 

innych opłat wynikających                z bieżącego funkcjonowania firm. Wzrost 

kosztów w Karlinie na pojemniku 110l wyniósł 7,49%, natomiast w Spółdzielni 

Mieszkaniowej Białogard                  w mieście Białogard wzrost wyniósł 8,31% 

pomimo większej odległości do składowisk, czyli nie powoduje to drastycznego 

wzrostu kosztów. Prezes Zarządu Spółki uznał nie zważając na przepisy prawa, iż 

w związku z tym, że nie ma pozwolenia zintegrowanego, nie przyjmuje śmieci 

zmieszanych, to nie musi płacić podatków i chce uszczuplić dochody do budżetu 

Gminy Karlino           w 2010 roku ze 119.075zł do 16.213zł, to spowoduje wpływ 

mniejszy o ponad 100.000zł. Zgodnie z procedurą legislacyjną Prezes Zarządu 

Spółki został  poproszony o złożenie wyjaśnień, ale otrzymane odpowiedzi jak 

zwykle są mało kompetentne i nie odnoszą się do przepisów prawa i dlatego 

sprawa została skierowana do Urzędu Skarbowego o nałożenie kary z Ustawy 

karnej  skarbowej.  Poinformował  zebranych,  że  wszystkie  wnioski  o 

dofinansowanie różnego rodzaju przedsięwzięć, które zostały złożone w ramach 

Stowarzyszenia ,,Siła w Grupie” znalazły się na liście rankingowej i wszystkie, a 

jest  ich  dziewięć  dostaną  dofinansowanie  w  wysokości  70%,  30%  będzie 
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pochodziło            z budżetu Gminy, nie zostaną uszczuplone środki z funduszy 

sołeckich.

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że 

podczas  Konferencji  dotyczącej  Strefy  Ekonomicznej  wystąpił  Prezes  Spółki 

SKANRAD, przedstawił on między innymi historię zakładu, ale również bardzo 

mocno podkreślał  udzieloną pomoc,  przychylność  przy tworzeniu  i  wsparcie. 

Dziś zatrudnionych jest ponad 40 osób, nie ma problemów z naborem i nie było 

go od początku, nie ma problemów z jakością pracy, strachu, że zakład może się 

zachwiać,  wręcz myśli  się o rozbudowie.  Kilkakrotnie podkreślał  jakość pracy 

osób z  terenu Gminy Karlino i  jest  to optymistyczne,  myśląc o powstawaniu 

nowych zakładów na terenie Strefy.  

Pan Waldemar Miśko  dodał do swojej poprzednie wypowiedzi informację, że 

firma  DRINKTECH,  która  na  jakiś  czas  wstrzymała  budowę  zakładu 

produkcyjnego  ponownie  rozpoczęła  prace  budowlane,  które  mają  zostać 

zakończone w ciągu najbliższych kilku miesięcy, a także, że w dniu 24 czerwca br. 

odbędzie się przetarg na kolejną działkę położoną w Strefie Ekonomicznej.      

Ad. 3

Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawiła  Radzie 

Miejskiej  w Karlinie sprawozdanie roczne z  wykonania planu finansowego za 

2009  rok  Instytucji  Kultury  –  Karlińskiego  Ośrodka  Kultury        w  Karlinie 

(sprawozdanie załączono do protokołu).

Ad. 4
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Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawiła 

sprawozdanie  za  rok  2009  z  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy  Karlino 

i  z  wykonania  planu  finansowego  zadań  z  zakresu  administracji  rządowej 

zleconych gminie oraz innych zadań zleconych gminie ustawami (sprawozdanie 

załączono  do  protokołu).  Przedstawiła  również  obecnym  pozytywną  opinię 

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Szczecinie  Zespół  Zamiejscowy 

w Koszalinie do sprawozdania Burmistrza Karlina z wykonania budżetu za 2009 

rok oraz wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium. 

Ad. 5

Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Karlinie przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Miejskiej w Karlinie o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu za 2009 rok.

Pan Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w Karlinie  przedstawił 

projekt  uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania  budżetu za  rok 

2009 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 3 było przeciwnych, nie było 

wstrzymujących  się  od  głosu.  Uchwała  Nr  XLIX/433/10  została  podjęta 

większością głosów.

Przewodniczący  Rady  Pan  Tomasz  Rusiecki  stwierdził,  że  za  2009  rok 

absolutorium zostało udzielone, pogratulował Burmistrzowi oraz osobom które 

z  nim  współpracują,  podkreślił,  że  jest  to  efekt  wspólnej  pracy  sołtysów, 

kierowników  jednostek  organizacyjnych  i  radnych  Rady  Miejskiej.  Następnie 

z Panią Bogumiłą Hałasa Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej w Karlinie Panu 

Waldemarowi  Miśko  Burmistrzowi Karlina  oraz  Pani  Krystynie  Granat 
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Skarbnikowi  Gminy  Karlino  wręczone  zostały  wiązanki  kwiatów  wraz 

z życzeniami dalszych sukcesów i powodzenia  w pracy i życiu osobistym. 

Burmistrz  Karlina  Pan  Waldemar  Miśko  powiedział,  że  Pani 

Wiceprzewodnicząca składając gratulacje stwierdziła,  że wszystko było bardzo 

dobrze,  ale  oby  zadłużenie  w  roku  bieżącym  było  niższe  i  już  wiadomo,  że 

w  tym  roku  na  pewno  tak  będzie,  z  różnych  przyczyn.  Przede  wszystkim 

podziękował  za  okazane  zaufanie.  Stwierdził,  że  zgodnie  z  obowiązującymi 

przepisami  absolutorium  jest  udzielane  dla  Burmistrza,  ale  tak  naprawdę 

decyzje  podejmowane  są  wspólnie.  To  Rada  ma  największą  władzę  przy 

podejmowaniu  decyzji  i  nie  chodzi  tu  o  zrzucenie  odpowiedzialności  na 

radnych, zwłaszcza, że                                w powszechnej opinii jakąkolwiek  

decyzję podjęłaby Rada, to i tak odpowiada za nią Burmistrz. Przypomniał, że 

informował na sesji styczniowej lub lutowej  o sytuacji budżetu i przekroczeniu 

60% zadłużenia Gminy. Budżet Gminy to nie jest ,,coś” wymyślonego, jest tak 

samo jak w budżecie rodzinnym i  jeśli  tak się  spojrzy na budżet Gminy,  to i 

ocena będzie inna. Nie należy obawiać się                      o wskaźniki, na bieżąco 

regulowane są wszystkie  zobowiązania,  nadal  realizowane są inwestycje.  Być 

może 2009 rok nie obfitował aż tak bardzo                            w inwestycje, ale był 

to  rok  na  przygotowywanie  projektów,  dokumentacji  technicznych,  studiów 

wykonalności.  Dodał,  że  dziś  nie  trzeba  słuchać  jakie  inwestycje  będą 

realizowane w mieście, wystarczy wyjść do miasta, czy pojechać na teren gminy 

i  efekty  są  już  widoczne.  Rok  2010  oraz  następny  będą  bardzo  bogate  w 

inwestycje,  które  są  przygotowywane  nie  tylko  przez  Gminę,  ale  również 

wspólnie  ze  Związkiem  Miast  i  Gmin  Dorzecza  Parsęty.  Gdyby  nie  było 

przygotowanych  projektów,  to  nie  można  byłoby  nic  robić  przez  następną 

kadencję,  byłby  to  czas  stracony,  spłacane  byłyby  tylko  kredyty.  Ciężko  jest 

inwestować  przy  środkach  posiadanych  w  budżecie  i  dlatego  zaciągane  są 

kredyty.  Środki  unijne  są  przeznaczone  na  lata  2007  –  2013,  ale  ostatnie 
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konkursy w RPO będą ogłaszane w roku bieżącym, dlatego są tak intensywne 

działania przygotowawcze. Szczególne podziękowania złożył współpracownikom 

z  jednostek  budżetowych,  kierownikom i  ich  załogom,  ale  przede  wszystkim 

pracownikom  referatów  finansów  oraz  inwestycji  w  Urzędzie  Miejskim  w 

Karlinie. Podziękował również radnym, ponieważ bez ich zgody nie byłoby tego 

co było zrobione dotychczas i będzie zrobione w latach następnych. Jest jedna 

porażka  –  hala  widowiskowo  –  sportowa.  Być  może  dziś   hala  byłaby  na 

ukończeniu, gdyby nie pechowy wybór firmy do opracowania wniosku do RPO, 

jeśli wniosek byłby poprawny pod względem formalnym to byłoby przyznanych 

10.000.000 zł.  Podkreślił,  że cały czas stara się o pozyskanie na budowę hali 

środków  z  Totalizatora  i  z  RPO,  ponieważ  jest  nadzieja  na  to,  że  zostanie 

ogłoszony drugi konkurs. Zdarza się, że wypomina się, iż                            w 

Białogardzie  zbudowano  dwie,  albo  trzy  sale,  są  to  sale  które  służą  przede 

wszystkim młodzieży i dzieciom uczęszczającym do szkół, a w Karlinie potrzebna 

jest jedna sala, która jeśli ma już być wybudowana, to należy ją zbudować z o 

wiele większym programem, który będzie służył przez następne kilkadziesiąt lat. 

Gdyby chodziło o salę sportową o wartości kilku milionów złotych np. 7.000.000 

zł można byłoby ją wybudować, ale przechodząc obok takiego obiektu za kilka 

lat żal byłoby, że nie zrobiono czegoś, co służyłoby większej grupie mieszkańców 

i turystów. Zwrócił uwagę na fakt, że Gmina weszła w inne duże inwestycje o 

których wcześniej nie myślano, na przykład kto, kilka lat wcześniej wiedział o 

tym, że wejdzie program ,,schetynówka”, skoro wszedł należało to wykorzystać, 

w  roku  bieżącym  realizowany  jest  jej  drugi  etap  i  jest  to  inwestycja  rzędu 

6.000.000  zł  z  bardzo  poważnym  udziałem  środków  własnych.  Jeszcze  raz 

bardzo podziękował radnym Rady Miejskiej,  współpracownikom, sołtysom, za 

ich aktywność którą się dostrzega w coraz większym stopniu i podkreślił, że liczy 

na dalszą współpracę.        
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Pan Kazimierz Ryszewski Radny Rady Miejskiej w Karlinie  powiedział,  że od 

jedenastu lat wspiera działania Burmistrza, to co robi Burmistrz, robią też radni. 

Burmistrz powiedział przed chwilą, że porażką jest, iż nie ma sali,                     a 

według  niego  ważniejsze  są  drogi  i  inne  realizowane  zadania.  Następnie 

wystąpił z apelem do mieszkańców, aby zadbali o to co już zostało zrobione, by 

to  nie  było  niszczone.  Duża  inwestycja,  nowe  drogi  i  chodniki  na  osiedlu 

Chopina  i  znajdujące  się  na  nich  plamy  oleju.  Należy  poprawić  uchwałę 

porządkową,  jest  przepis  dotyczący  psów,  a  nie  ma  możliwości  jego 

wyegzekwowania, firmy które wykonują na terenie Gminy roboty inwestycyjne 

mają sprzęt w złym stanie technicznym i  bardzo zanieczyszczają olejem ulice 

i  chodniki,  od  nich  trzeba  zacząć.  Podkreślił,  że  jest  dumny że  jest  radnym, 

mimo,  że  różnie  bywał  oceniany,  ale  zawsze  będzie  wspierał  działania 

w Gminie Karlino, a jako szef OSP w Karlinie chce dać przykład jak to powinno 

wyglądać, jak bardzo są zaangażowane osoby w pracę na rzecz OSP, non stop są 

na  terenie  i  pracują,  należy  docenić  takie  zaangażowanie.  Poinformował 

również zebranych, że w niedzielę był w Bytomiu po samochód strażacki oraz 

sikawkę  konną,  która  została  zakupiona  dzięki  Radzie  Burmistrzowi, 

podziękował za przyznane środki na zakup. 

Ad. 6a

Pani  Krystyna  Granat  Skarbnik  Gminy  Karlino  omówiła  projekt  uchwały 

w sprawie zmian budżetu Gminy Karlino na 2010 rok. Po dokonanych zmianach 

budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości  42.090.039,29zł,  wydatkami 

w wysokości 49.154.334,68zł oraz deficytem w wysokości  7.064.295,39zł.

Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawiła treść projektu uchwały. 
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W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  XLIX/434/10 

została podjęta.

Ad. 6b

Pani  Grażyna  Kogut  Przewodniczący  Miejsko  –  Gminnej  Komisji 

Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  omówiła  projekt  uchwały 

zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  Miejsko  Gminnego  Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych Miasta i Gminy Karlino 

na rok 2010.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił treść projektu uchwały. 

Uchwała  Nr  XLIX/435/10  została  podjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania. 

Ad. 6c

Pani Grażyna Kogut Inspektor ds. zasobów Lokalowych i Mieszkaniowych 

omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 

lokali  mieszkalnych  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu  gminy 

Karlino.  Wyjaśniła,  że  dodany  został  §12a  w brzmieniu:  ,,W uzasadnionych 

przypadkach,  na  wniosek  innego  organu  lub  instytucji  i  po  uzyskaniu 

pozytywnej  opinii  Komisji  Mieszkaniowej  Rady  Miejskiej  w  Karlinie, 

Burmistrz  może  zastosować  inne  kryteria  i  kolejność  niż  określone  w  §  10 

i § 11, jeżeli przemawiają za tym szczególne względy zdrowotne, rodzinne lub 

społeczne”.
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Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawiła treść projektu uchwały. 

Radni  w  wyniku  jawnego  głosowania  jednomyślnie  podjęli  uchwałę 

Nr XLIX/436/10.  

Ad. 6d

Pani  Gizela Pietrzak – Kłys  Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Karlinie omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

Aktywności Lokalnej dla Gminy Karlino na lata 2010 – 2013.

Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady  przedstawił  obecnym treść 

projektu uchwały. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  XLIX/437/10 

została podjęta.  

Ad. 6e

Pan  Maciej  Myczka  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami w Urzędzie Miejskim w Karlinie omówił projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia  zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na okres  3 lat 

nieruchomości gruntowych położonych przy ulicy Traugutta i w obr. 006 miasta 

Karlino.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pani  Hałasa  przedstawiła 

obecnym treść projektu uchwały. 
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W  wyniku  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  XLIX/438/10  została 

podjęta.  

Ad. 6f

Pan  Maciej  Myczka  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami  omówił  projekt uchwały w sprawie ustanowienia zastawu 

rejestrowego  na  udziałach  Gminy  Karlino  w  spółce  ,,Regionalne  Wodociągi 

i  Kanalizacja”  Spółka  z  o.o.  z  siedzibą  w Białogardzie  w celu  zabezpieczenia 

wierzytelności  Banku  PKO  BP  SA  z  tytułu  kredytu  inwestycyjnego  w  kwocie 

42.700.000zł na dofinansowanie przedsięwzięcia inwestycyjnego pt. ,,Projekt – 

Zintegrowana  Gospodarka  wodno  –  ściekowa  w  Dorzeczu  Parsęty”  na 

przekroczenie oraz przyłącza kanalizacyjne. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Michalski przedstawiła treść projektu 

uchwały. 

Uchwała Nr XLIX/439/10 została podjęta w wyniku jawnego                               i  

jednomyślnego głosowania. 

Ad. 6g

Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki  Nieruchomościami  Pan  Maciej 

Myczka omówił projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na 

terenie gminy Karlino – obręb Zwartowo, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 42/4 o powierzchni 0,0100ha.

Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  przedstawiła treść 

projektu uchwały. 
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Radni  podjęli uchwałę Nr XLIX/440/10 w wyniku jawnego                               i 

jednomyślnego głosowania.  

Ad. 6h

Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki  Nieruchomościami  Pan  Myczka 

omówił  również  projekt  uchwały  w  sprawie  zbycia  22  nieruchomości 

położonych na terenie miasta Karlino – obręb 004.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił 

obecnym treść projektu uchwały. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  XLIX/441/10 

została podjęta. 

Ad. 6i

Pani  Danuta Piwowarczyk Sekretarz  Urzędu Miejskiego w Karlinie  omówiła 

projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  podziału  Gminy  Karlino  na 

okręgi wyborcze. Wyjaśniła, że chodzi o dodanie nowej ulicy Wolgast do okręgu 

wyborczego nr 10. 

Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  XLIX/442/10 

została przez radnych podjęta. 

Ad. 6j
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Pani Danuta Piwowarczyk  omówiła projekt uchwały w sprawie dostosowania 

opisu  granic  obwodów  głosowania  na  terenie  Gminy  Karlino  do  stanu 

faktycznego i w tym przypadku również chodzi o dodanie nowej ulicy Wolgast, 

do obwodu glosowania nr 2.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Michalski  przedstawił treść projektu 

uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 

radny  wstrzymał  się  od  głosu.  W  wyniku  głosowania  uchwała 

Nr XLIX/443/10  została podjęta. 

Ad. 6k

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina omówił projekt uchwały w sprawie 

współdziałania z Unią Gospodarczą Samorządowych Funduszy Pożyczkowych 

–  Samorządowa  Polska  S.A.  z  siedzibą  w  Warszawie  przy  tworzeniu 

i rozwijaniu Samorządowego Funduszu Pożyczkowego – Karlino  Spółka z o.o.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła 

obecnym treść projektu uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 

radny  wstrzymał  się  od  głosu.  W  wyniku  jawnego  głosowania  uchwała 

Nr XLIX/444/10  została podjęta. 

Ad. 6l

Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki  stwierdził, że nie ma potrzeby 

omawiania  trzech  ostatnich  projektów  ujętych  w  porządku  obrad,  ponieważ 

były one omówione na początku sesji  kiedy były wprowadzane,  ale również 

w trakcie posiedzeń stałych komisji Rady.
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Radni nie wnieśli zastrzeżeń do propozycji Przewodniczącego Rady. 

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił  obecnym treść  projektu uchwały  w sprawie zaciągnięcia  kredytu 

bankowego  w  wysokości  1.383.214,00zł  z  przeznaczeniem  na  uzupełnienie 

wkładu  własnego  gminy  przy  realizacji  zadania  inwestycyjnego  pn. 

,,Termomodernizacja  obiektów  użyteczności  publicznej  na  terenie  powiatów: 

białogardzkiego,  drawskiego,  kołobrzeskiego,  koszalińskiego,  szczecineckiego 

i świdwińskiego”. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  XLIX/445/10 

została podjęta. 

Ad. 6ł

Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawiła  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  na 

uzupełnienie wkładów własnych gminy w wysokości 59.713,00zł przy realizacji 

zadania  inwestycyjnego  pn.  ,,Budowa  i  wyposażenie  punktów  selektywnej 

zbiórki odpadów na terenie gminy Karlino”. 

Uchwała  Nr XLIX/446/10  została podjęta przez radnych w wyniku jawnego i 

jednomyślnego głosowania. 

Ad. 6m

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Michalski  przedstawił 

obecnym  treść  projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  na 

uzupełnienie wkładów własnych gminy w wysokości 277.800,00zł                  przy 
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realizacji zadania pn. ,,Zastosowanie odnawialnych źródeł energii w świetlicach 

Zwartowo, Krukowo, Lubiechowo gmina Karlino”.

Radni  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  podjęli  uchwałę 

Nr XLIX/446/10. 

Ad. 7

Pan Waldemar Grażyński  Radny Rady Miejskiej  w Karlinie  powiedział,  że w 

dniach żałoby narodowej na terenie miasta było bardzo mało flag, zwłaszcza na 

ulicy Koszalińskiej do Placu Jana Pawła II, ale również na innych ulicach.

Pan  Jan  Korzeniowski  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  stwierdził,  że 

w  dniu  dzisiejszym  bardzo  dużo  mówiono  na  temat  budżetu  Gminy,  Pan 

Ryszewski stwierdził, że dobrze, że nie została wybudowana sala widowiskowo – 

sportowa, zgadza się on z tym, też uważa, że należy mierzyć siły na zamiary, 

najpierw chleb, a później igrzyska. 24.000.000 zł hala, 40.000.000 zł Muzeum 

Historii Naturalnej, to są kosmiczne kwoty.   

Ad. 8

Pan  Bogdan  Piłkowski  mieszkaniec  Karlina  zapytał,  czy  Regionalna  Izba 

Obrachunkowa uwzględniła to, że na terenie Gminy Karlino pracowały osoby 

przy  realizacji  projektów  bez  umów  o  pracę  i  nie  otrzymywały  za  tę  pracę 

wynagrodzenia przez kilka miesięcy. Zadał  pytanie,  czy jeżeli  ktoś przekroczył 

prędkość, popełnił jakieś wykroczenie to dostanie nagrodę i kwiaty, czy dostanie 

mandat. Może za to pochwały i kwiaty, że zadłużenie przekroczone zostało tylko 

1%, a nie 20. W związku z tym również pogratulował, że przekroczenie jest tak 

małe.  Dlaczego  w  Gminie  Karlino  w  dniach  żałoby  narodowej  nikt  nie 
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zdecydował  się  wyłożyć  księgi  kondolencyjnej,  takie  pytanie  zadał  jednemu 

z urzędników. Odpowiedź, którą uzyskał uważa za dziwną, wręcz śmieszną. Pani 

stwierdziła,  że  w małych  miasteczkach  się  tego  nie  robi,  udzieliła  informacji 

gdzie może pojechać i się wpisać, w Koszalinie lub Białogardzie.  Jednak minęła 

się z prawdą, ponieważ  Tychowo, które od kilku miesięcy ma prawa miejskie, 

miało księgę wyłożoną. Bobolice, Polanów również,                          a w Karlinie 

nie. Kiedy zaproponował, aby zostało to zorganizowane w sali                w której 

spotykają się  radni,  to okazało się,  że nie nadaje się  do tego,  ponieważ jest 

zajęta przez pracowników. Powiedział, że dziwi go, że w Gminie, która szczyci się 

tyloma sukcesami nie potrafiono zadbać o wyłożenie księgi. W dniu 12 kwietnia 

wraz z Panem Wapniarskim udał się do Księdza Musiała z prośbą              o 

pomoc w zorganizowaniu wyjazdy na uroczystości do Warszawy w dniu            17 

kwietnia delegacji, która mogłaby reprezentować Karlino. Ksiądz Proboszcz był 

bardzo  przychylny,  w  naszej  obecności  rozmawiał  z  Przewodniczącym 

Rusieckim,  który  stwierdził,  że  z  busem  na  piętnaście  osób  może  być  mały 

problem, ale dla dziewięciu osób samochód jest do dyspozycji.  Podkreślił,  że 

chcieli  się  złożyć  na  paliwo,  ale  Pan  Rusiecki  stwierdził,  że  będzie  paliwo 

i kierowca. Ksiądz poinformował Pana Rusieckiego, że w następnym dniu zgłosi 

się do niego Pan Wapniarski z kolegą, aby ustalić szczegóły dotyczące wyjazdu. 

Jaka jednak była pomoc Pana Przewodniczącego przy organizacji wyjazdu kiedy 

dowiedział  się  kto  jest  w  delegacji?  Zero.  Powiedział,  że  wraz  z  Panem 

Wapniarskim pojechał do Warszawy razem z delegacją Białogardu, brał udział w 

uroczystościach przez Pałacem Prezydenckim gdzie  zapalili  znicze,  na których 

przykleili herby Karlina, aby był znak, że Karlino również bierze w tym udział. Po 

powrocie  wzięli  również  udział  w  uroczystościach  pogrzebowych  Posła  Pana 

Sebastiana Karpiniuka. Podkreślił, że nie zgadza się z PIS-em,                            z 

nieżyjącym Prezydentem Lechem Kaczyńskim, również z Panem Karpiniukiem, 

ale wydarzyła się wielka tragedia i należało oddać szacunek. Po uroczystościach 

żałobnych w Kołobrzegu  wysyłane były  sms-y  o  czym dowiedział  się  w dniu 
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dzisiejszym od jednego z radnych. Na pogrzebie                    w Kołobrzegu było 

wiele osób z Karlina, był Pan Burmistrz, zorganizowane delegacje z wiązankami, 

osoby prywatne i zwrócił się z pytaniem dlaczego na pogrzeb posła PO można 

było to zrobić, a na uroczystości do Warszawy już nie. Znajdują się pieniądze na 

wyjazdy na delegacje  za granicę,  a  na uroczystości  nie,  czy ma to związek z 

osobami, które wystąpiły z tą propozycją. Zapytał Pana Rusieckiego, czy nie jest 

mu  głupio  i  wstyd,  że  wprowadził  w  błąd  Proboszcza.  Zwracając  się  do 

Przewodniczącego  Rady  Pana  Rusieckiego  powiedział,  że  Minister  Sikorski 

mówił,  iż  można być  niską  osobą,  ale  nie  można być  małym człowiekiem,  a 

według Pana Piłkowskiego Pan Rusiecki nie jest niski, ale uważa go za małego 

człowieczka.         

Pan Tomasz Rusiecki zwracając się do Pana Piłkowskiego podziękował za to, że 

zmieścił się on w czasie i dodał, że to iż jest on bezczelny to już wszyscy obecni 

wiedzą.  Następnie wyjaśnił  zebranym, że faktycznie o godzinie 2130 otrzymał 

telefon, ale nie było z jego strony informacji, że bus bez problemów zostanie 

udostępniony,  nie  było też informacji  kto weźmie udział  w wyjeździe,  to nie 

miało znaczenia. Ustalono, że w następnym dniu jeden z panów się skontaktuje, 

umówi na rozmowę, a rano w biurze sprawdzone zostanie jaki jest plan co do 

wykorzystania sprzętu, pojazdu służbowego Wioski Dziecięcej                       w 

Karlinie. Podkreślił, że podczas rozmowy z Księdzem Proboszczem stwierdził, że 

jeśli będzie możliwość, to samochód zostanie wynajęty. Nie mogło być mowy o 

podarowaniu kosztów, ponieważ nie można organizować osobom prywatnym 

prywatnych  wycieczek  do  Warszawy.  Następnego  dnia  Pan  Wapniarski 

zadzwonił i umówił się na określoną godzinę, jednak na spotkanie do Wioski nie 

przyszedł. Z uwagi na obowiązki służbowe nie mógł czekać na spóźnionego Pana 

Wapniarskiego,  ale  w  międzyczasie  sprawdził,  że  nie  ma  możliwości 

udostępnienia  samochodu,  ponieważ  na piątek  i  sobotę  był  ustalony termin 

jego remontu. Kiedy Pan Wapniarski  zadzwonił,  kilka godzin później otrzymał 
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informację, którą przyjął, nie było z jego strony żadnych uwag                       i  

pretensji.  Natomiast  to  w  jaki  sposób  zachowuje  się  i  co  mówi  teraz  Pan 

Piłkowski to są niekulturalne insynuacje.    

Pan Kazimierz Ryszewski Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział zwracając 

się do Pana Korzeniowskiego, że nie do końca został zrozumiany, cieszy się z 

faktu, iż w mieście najpierw zostały zrobione drogi, ale jest przekonany, że hala 

widowiskowo  –  sportowa  w  Karlinie  taka  jak  jest  przewidziana  w  projekcie 

powstanie. 

Pan Tomasz Rusiecki dodał do swojej poprzedniej wypowiedzi, że nie lekceważy 

Księdza Proboszcza,  ma dobre relacje  z  Księdzem i  podkreślił,  że  nie należy 

mówić o ocenach osób nieobecnych.  Ponadto dowodem na to,  że relacje są 

dobre  było  to,  że  Ksiądz  Proboszcz  sam  zaproponował,  aby  w  trakcie 

uroczystościach  poświęconych  ofiarom  katastrofy  w  Smoleńsku  właśnie  Pan 

Rusiecki  odczytał  słowa  Prezydenta  RP.  Jeszcze  raz  podkreślił,  że  nie  należy 

mówić o opiniach osób nieobecnych i rzucać kłamstwa i oczerniać osoby będące 

na sali podczas sesji.  

Ad. 9

Pan  Waldemar  Misko  Burmistrz  Karlina  powiedział,  że  o  tragedii 

w Smoleńsku dowiedział się w sobotę po godzinie 9-tej, od razu zostało wydane 

polecenie  o  wywieszeniu  flag,  czy  flag  jest  wystarczająca  ilość  powinien  się 

wypowiedzieć  Prezes  TBS,  ale  na  pewno  wywiesił  wszystkie  jakie  posiadał. 

Należy pamiętać,  że wiele budynków jest  prywatnych.  To,  że mieszkańcy nie 

wywieszają flag to fakt, ale czy to jest brak szacunku nie należy tego oceniać. 

Ma on przeświadczenie, iż mieszkańcy szanowali na pewno nie tylko Prezydenta 

Kaczyńskiego,  ale  również  wszystkie  ofiary  tej  tragedii.  Nie  należy  dziś  tych 
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spraw roztrząsać, dyskusja na temat żałoby, taka dyskusja, to co zaprezentował 

Pan  Piłkowski  jest  karygodne  i  dodał,  że  z  tego  powodu  do  tej  kwestii  nie 

odniesie się ani słowem. Stwierdził, że Pan Piłkowski po raz kolejny dał przykład 

zachowania,  które  nie  powinno mieć miejsca.  Większość osób po tragedii  w 

Smoleńsku czegoś się nauczyła, Pan Piłkowski nie. Było jakieś pierwsze długie 

pytanie  złożone  przez  Pana  Piłkowskiego,  jeśli  chce  on  uzyskać  na  nie 

odpowiedź powinien złożyć je na piśmie i również na piśmie udzielona zostanie 

odpowiedź.  Poinformował  też  obecnych,  że  dwaj  wspólnicy  Spółki  Zakład 

Składowania  i  Unieszkodliwiania  Odpadów  w  Krzywopłotach,  czyli  Miasta 

Białogard  i  Gmina  Białogard  podjęli  decyzję  przyznaniu  nagrody  dla  Prezesa 

Zarządu  Spółki.  Spółka  ta  ma obrót  niespełna  2.000.000  zł,  a  dla  przykładu 

Spółka  Regionalne  Wodociągi  i  Kanalizacja  ma  obrót  ponad  20.000.000  zł, 

ponadto prowadzi inwestycje za kilkaset milionów złotych.  Prezes RWiK zarabia 

około 10.000zł, a Prezes na wysypisku zarabia około 7.000 zł, Prezes RWiK za 

poprzedni rok decyzją Rady Nadzorczej otrzymał nagrodę roczną w wysokości 

dwukrotnej  swojej  pensji,  czyli  około  21.000zł  brutto,  a  Prezes  Łobaczewski 

otrzymał  trzykrotność  swojej  pensji,  czyli  również  21.000zł  brutto,  co  po 

dodaniu kosztów daje kwotę około 27.000zł i to w takiej sytuacji spółki jaka jest 

dzisiaj, są straty ponieważ nie są przyjmowane śmieci,              a te straty to co 

najmniej kilkadziesiąt tysięcy złotych miesięcznie.         

Ad. 10

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej                w 

Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym oraz 

zaproszonym gościom i  o godzinie 1430 dokonał  zamknięcia XLIX sesji  Rady 

Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:
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Ilona Pyrtek-Safaryn


	Protokół Nr XLIX/10
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	Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił porządek obrad wraz z przyjętymi zmianami. 
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	4.Sprawozdanie za rok 2009 z wykonania budżetu Gminy Karlino                         i z wykonania planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej zleconych gminie oraz innych zadań zleconych gminie ustawami.
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	a)zmian budżetu Gminy Karlino na 2010 rok,
	b)zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Miejsko Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych Miasta                      i Gminy Karlino na rok 2010,
	d)przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Karlino na lata 2010 - 2013,
	e)wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu nieruchomości gruntowych,
	f)ustanowienia zastawu rejestrowego na udziałach Gminy Karlino                    w spółce ,,Regionalne Wodociągi i Kanalizacja” Spółka z o.o.                        z siedzibą w Białogardzie,
	g)zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Zwartowo,
	h)zbycia nieruchomości położonych na terenie miasta Karlino – obręb 004,
	i)zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Karlino na okręgi wyborcze, 
	j)dostosowania opisu granic obwodów głosowania na terenie Gminy Karlino do stanu faktycznego,
	l)zaciągnięcia kredytu bankowego, 
	ł)   zaciągnięcia pożyczki, 
	m)zaciągnięcia pożyczki. 
	7.Interpelacje i zapytania radnych.
	8.Wolne wnioski i informacje.
	9.Odpowiedzi Burmistrza na zapytania i wnioski.
	10.Zakończenie XLIX sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
	Ad. 1c 
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub potrzebne dodatkowe wyjaśnienia? Ponieważ nie zostały zgłoszone zaproponował przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.
	Protokół Nr XLVIII/10 z XLVIII sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu                 26 marca 2010 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 2 
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 26 marca do dnia 29 kwietnia 2010 roku (informacja załączona do protokołu). Dodał, że podpisanych zostało kilka umów na inwestycje, które nie są jeszcze widoczne, ale za chwilę już będą, chodzi o Muzeum Ziemi Karlińskiej i o środki unijne z Regionalnego Programu  Operacyjnego oraz dwie umowy zawarte w Szczecinie. Jedna dotyczy termomodernizacji w trzech świetlicach, tych, które nie są objęte dużym Programem, czyli Zwartowo, Krukowo i Lubiechowo, tam przede wszystkim pompy ciepła, wymiana okien, docieplenie stropodachu i to ze środków z RPO, natomiast druga umowa podpisana w Szczecinie – to projekt selektywnej zbiórki odpadów na terenach wiejskich. Odbyło się spotkanie z byłymi mieszkańcami Karlina podczas którego za pośrednictwem Państwa Schnettler przekazana została przez rodzinę autora odręcznie pisana kronika Karlina, spisana przed wojną przez R. Wediga.  Podkreślił, że Pani Barbara Schnettler jest wnuczką Ernsta Hoffmana, którego firma zbudowała między innymi Urząd oraz wiele innych budynków w Karlinie. Przekazany rękopis jest bardzo cenny i znajdzie się w Skarbnicy. Jednocześnie został przekazany maszynopis, który obecnie jest tłumaczony na język polski i najprawdopodobniej udostępniony zostanie na stronie internetowej. Dodał, że w jego gabinecie znajduje się reprodukcja grafiki Meriana z XVIIIw. ukazującej panoramę Karlina od strony Białogardu,                     a w zbiorach Pani Barbary Schnettler znajduje się jej oryginał. Pani Schnettler obiecała i najprawdopodobniej taki zapis znajdzie się w jej testamencie, że ten oryginał przekazany zostanie do muzeum w Karlinie. Następnie poinformował obecnych, że znalazł się nabywca pałacu w Lubiechowie i nie po to by być tylko posiadaczem, ale aby przeprowadzić remont, może hotel, może restauracja. Powiedział, że odbył rozmowę z nowym właścicielem i już teraz wykonywane są tam przyłącza wodociągowe i kanalizacyjne, aby ułatwić zagospodarowanie tego terenu. Kolejne małżeństwo z Karlina z długoletnim stażem – Państwo Borkowscy otrzymali medal przyznany przez Prezydenta RP z okazji 50 lat pożycia małżeńskiego. Na terenie Gminy Karlino odbyło się Walne Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii Wiatrowej, podczas którego jednym                    z głównych punktów dyskusji była kwestia podatku od wiatraków, chodzi o to, aby był on naliczany nie tylko od fundamentu i wieży, ale również od turbiny.  Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Polskiego Górnictwa Naftowego                    z Zielonogórskiego Zakładu Górnictwa Nafty i Gazu podczas którego poruszany był temat Muzeum Historii Naturalnej, pomysł wśród nafciarzy wzbudził duże zainteresowanie i wręcz entuzjazm. Teraz będą odbywały się wspólne spotkania na których opracowywany będzie program użytkowy, który dotyczy części związanej z wydobyciem ropy. W dniu 15 kwietnia br. odbyła się Konferencja zorganizowana wspólnie przez Gminne Centrum Informacji, Centrum Obsługi Inwestora przy Urzędzie Marszałkowskim oraz Kostrzyńsko – Słubicką Specjalną Strefę Ekonomiczną skierowana do przedsiębiorców lokalnych, czy regionalnych, by pokazać możliwości Gminy Karlino, ale również ofertę inwestycyjną Gminy. W powszechnym mniemaniu przedsiębiorcy uważają, że Strefa Ekonomiczna przeznaczona jest tylko dla dużych przedsiębiorców i tylko dla przedsiębiorców zagranicznych, a to nie jest prawda, ponieważ Strefa jest dla każdego przedsiębiorcy, który wyda minimum 100.000EURO, a jest to kwota na zakup 1ha gruntu. Rozpoczęła się już budowa drogi dojazdowej do Strefy Ekonomicznej, przypomniał, że uzbrojenie tych terenów jest na liście indykatywnej. Są już uzgodnienia z Zakładem Gazowniczym na przełożenie gazociągu który przebiega na tamtym terenie, żeby uwolnić te miejsca inwestycyjne. Poinformował obecnych, że jest po spotkaniu z przedstawicielami Zakładu Energetycznego w Koszalinie, z terenów na ulicy Kołobrzeskiej należy przełożyć dwie linie energetyczne, jest chęć współpracy i dobra wola ze strony Zakładu Energetycznego by wziąć udział finansowy w tym przedsięwzięciu. 50% środków będzie pochodziło z RPO, a 50% ze środków Zakładów Gazowniczych i Energetycznych. Odbyło się Walne Zgromadzenie Spółki  Zakład Składowania i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach. Pomimo tego, że Prezes Zarządu również na sesjach Rady Miejskiej w Karlinie mówił         o tym, że składowisko będzie zamykane, na spotkaniu oznajmił, że  4 maja br. ma być ono ponownie otwarte. Przypomniał, że firma nie otrzymała pozwolenia zintegrowanego, odwołała się od decyzji Marszałka, Minister podtrzymał tę decyzję, a wówczas firma odwołała się do Naczelnego Sądu Administracyjnego od decyzji Ministra, która została przez NSA uchylona. Podkreślił, że te informacje zostały przekazane mu ustnie, a treści wyroku NSA jeszcze nie widział. Wyjaśnił, że nawet jeśli decyzja została uchylona, to procedura administracyjna w celu uzyskania pozwolenia zintegrowanego zaczyna się od nowa. Ponownie musi zostać złożony wniosek, ponieważ NSA nie uchylił decyzji i nie wydał pozwolenia zintegrowanego, a bez pozwolenia wysypisko nie może działać. Skoro procedura zaczyna się od nowa i potrwa zapewne kilka miesięcy, nie ma podstawy do przyjmowania od 4 maja śmieci na składowisku. Działania największego udziałowca jakim jest Miasto Białogard oraz Gminy Białogard należy odbierać jako działanie na szkodę Gminy Karlino. Przedstawiciele obu gmin mają wiedzę o tym, że niedaleko zabudowywane jest osiedle mieszkaniowe, a obok górki śmieci która jest dziś, w przyszłości będzie budowane Muzeum Historii Naturalnej. Podkreślił, że niezależnie ot tego ile to potrwa to wysypisko nie będzie funkcjonowało, będzie zamknięte, tyle, że obecnie powoduje to niepotrzebne nerwy i źle wpływa na współpracę sąsiadujących samorządów. Dodał, że zaczyna to odbierać jako działania osobiste, a nie w interesie Gmin. Od 1 stycznia nie można przyjmować na wysypisku w Krzywopłotach śmieci zmieszanych i są one wożone z Gminy Karlino do Leszczyna, z Białogardu do Wardynia Górnego, do zakładów które mogą przyjmować te śmieci i wbrew temu jak mówiono wcześnie nie spowodowało to drastycznych podwyżek cen. Podwyżki oczywiście są, ale nie zostały wprowadzone od 1 stycznia, tylko w okresie późniejszym,                       a ponadto wynikają one ze wzrostu cen paliw i innych opłat wynikających                z bieżącego funkcjonowania firm. Wzrost kosztów w Karlinie na pojemniku 110l wyniósł 7,49%, natomiast w Spółdzielni Mieszkaniowej Białogard                  w mieście Białogard wzrost wyniósł 8,31% pomimo większej odległości do składowisk, czyli nie powoduje to drastycznego wzrostu kosztów. Prezes Zarządu Spółki uznał nie zważając na przepisy prawa, iż  w związku z tym, że nie ma pozwolenia zintegrowanego, nie przyjmuje śmieci zmieszanych, to nie musi płacić podatków i chce uszczuplić dochody do budżetu Gminy Karlino           w 2010 roku ze 119.075zł do 16.213zł, to spowoduje wpływ mniejszy o ponad 100.000zł. Zgodnie z procedurą legislacyjną Prezes Zarządu Spółki został  poproszony o złożenie wyjaśnień, ale otrzymane odpowiedzi jak zwykle są mało kompetentne i nie odnoszą się do przepisów prawa i dlatego sprawa została skierowana do Urzędu Skarbowego o nałożenie kary z Ustawy karnej skarbowej. Poinformował zebranych, że wszystkie wnioski o dofinansowanie różnego rodzaju przedsięwzięć, które zostały złożone w ramach Stowarzyszenia ,,Siła w Grupie” znalazły się na liście rankingowej i wszystkie, a jest ich dziewięć dostaną dofinansowanie w wysokości 70%, 30% będzie pochodziło            z budżetu Gminy, nie zostaną uszczuplone środki z funduszy sołeckich.
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że podczas Konferencji dotyczącej Strefy Ekonomicznej wystąpił Prezes Spółki SKANRAD, przedstawił on między innymi historię zakładu, ale również bardzo mocno podkreślał udzieloną pomoc, przychylność przy tworzeniu i wsparcie. Dziś zatrudnionych jest ponad 40 osób, nie ma problemów z naborem i nie było go od początku, nie ma problemów z jakością pracy, strachu, że zakład może się zachwiać, wręcz myśli się o rozbudowie. Kilkakrotnie podkreślał jakość pracy osób z terenu Gminy Karlino i jest to optymistyczne, myśląc o powstawaniu nowych zakładów na terenie Strefy.  
	Pan Waldemar Miśko dodał do swojej poprzednie wypowiedzi informację, że firma DRINKTECH, która na jakiś czas wstrzymała budowę zakładu produkcyjnego ponownie rozpoczęła prace budowlane, które mają zostać zakończone w ciągu najbliższych kilku miesięcy, a także, że w dniu 24 czerwca br. odbędzie się przetarg na kolejną działkę położoną w Strefie Ekonomicznej.      
	Ad. 3
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino przedstawiła Radzie Miejskiej w Karlinie sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego za 2009 rok Instytucji Kultury – Karlińskiego Ośrodka Kultury       w Karlinie (sprawozdanie załączono do protokołu).
	Ad. 4
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino przedstawiła sprawozdanie za rok 2009 z wykonania budżetu Miasta i Gminy Karlino                   i z wykonania planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej zleconych gminie oraz innych zadań zleconych gminie ustawami (sprawozdanie załączono do protokołu). Przedstawiła również obecnym pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie Zespół Zamiejscowy                                   w Koszalinie do sprawozdania Burmistrza Karlina z wykonania budżetu za 2009 rok oraz wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium. 
	Ad. 5
	Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Miejskiej w Karlinie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z tytułu wykonania budżetu za 2009 rok.
	Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 3 było przeciwnych, nie było wstrzymujących się od głosu. Uchwała Nr XLIX/433/10 została podjęta większością głosów.
	Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki stwierdził, że za 2009 rok absolutorium zostało udzielone, pogratulował Burmistrzowi oraz osobom które z nim współpracują, podkreślił, że jest to efekt wspólnej pracy sołtysów, kierowników jednostek organizacyjnych i radnych Rady Miejskiej. Następnie             z Panią Bogumiłą Hałasa Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej w Karlinie Panu Waldemarowi Miśko Burmistrzowi Karlina oraz Pani Krystynie Granat Skarbnikowi Gminy Karlino wręczone zostały wiązanki kwiatów wraz                        z życzeniami dalszych sukcesów i powodzenia  w pracy i życiu osobistym. 
	Burmistrz Karlina Pan Waldemar Miśko powiedział, że Pani Wiceprzewodnicząca składając gratulacje stwierdziła, że wszystko było bardzo dobrze, ale oby zadłużenie w roku bieżącym było niższe i już wiadomo, że                    w tym roku na pewno tak będzie, z różnych przyczyn. Przede wszystkim podziękował za okazane zaufanie. Stwierdził, że zgodnie z obowiązującymi przepisami absolutorium jest udzielane dla Burmistrza, ale tak naprawdę decyzje podejmowane są wspólnie. To Rada ma największą władzę przy podejmowaniu decyzji i nie chodzi tu o zrzucenie odpowiedzialności na radnych, zwłaszcza, że                                w powszechnej opinii jakąkolwiek decyzję podjęłaby Rada, to i tak odpowiada za nią Burmistrz. Przypomniał, że informował na sesji styczniowej lub lutowej  o sytuacji budżetu i przekroczeniu 60% zadłużenia Gminy. Budżet Gminy to nie jest ,,coś” wymyślonego, jest tak samo jak w budżecie rodzinnym i jeśli tak się spojrzy na budżet Gminy, to i ocena będzie inna. Nie należy obawiać się                      o wskaźniki, na bieżąco regulowane są wszystkie zobowiązania, nadal realizowane są inwestycje. Być może 2009 rok nie obfitował aż tak bardzo                            w inwestycje, ale był to rok na przygotowywanie projektów, dokumentacji technicznych, studiów wykonalności. Dodał, że dziś nie trzeba słuchać jakie inwestycje będą realizowane w mieście, wystarczy wyjść do miasta, czy pojechać na teren gminy i efekty są już widoczne. Rok 2010 oraz następny będą bardzo bogate w inwestycje, które są przygotowywane nie tylko przez Gminę, ale również wspólnie ze Związkiem Miast i Gmin Dorzecza Parsęty. Gdyby nie było przygotowanych projektów, to nie można byłoby nic robić przez następną kadencję, byłby to czas stracony, spłacane byłyby tylko kredyty. Ciężko jest inwestować przy środkach posiadanych w budżecie i dlatego zaciągane są kredyty. Środki unijne są przeznaczone na lata 2007 – 2013, ale ostatnie konkursy w RPO będą ogłaszane w roku bieżącym, dlatego są tak intensywne działania przygotowawcze. Szczególne podziękowania złożył współpracownikom z jednostek budżetowych, kierownikom i ich załogom, ale przede wszystkim pracownikom referatów finansów oraz inwestycji w Urzędzie Miejskim w Karlinie. Podziękował również radnym, ponieważ bez ich zgody nie byłoby tego co było zrobione dotychczas i będzie zrobione w latach następnych. Jest jedna  porażka – hala widowiskowo – sportowa. Być może dziś  hala byłaby na ukończeniu, gdyby nie pechowy wybór firmy do opracowania wniosku do RPO, jeśli wniosek byłby poprawny pod względem formalnym to byłoby przyznanych 10.000.000 zł. Podkreślił, że cały czas stara się o pozyskanie na budowę hali środków z Totalizatora i z RPO, ponieważ jest nadzieja na to, że zostanie ogłoszony drugi konkurs. Zdarza się, że wypomina się, iż                            w Białogardzie zbudowano dwie, albo trzy sale, są to sale które służą przede wszystkim młodzieży i dzieciom uczęszczającym do szkół, a w Karlinie potrzebna jest jedna sala, która jeśli ma już być wybudowana, to należy ją zbudować z o wiele większym programem, który będzie służył przez następne kilkadziesiąt lat. Gdyby chodziło o salę sportową o wartości kilku milionów złotych np. 7.000.000 zł można byłoby ją wybudować, ale przechodząc obok takiego obiektu za kilka lat żal byłoby, że nie zrobiono czegoś, co służyłoby większej grupie mieszkańców i turystów. Zwrócił uwagę na fakt, że Gmina weszła w inne duże inwestycje o których wcześniej nie myślano, na przykład kto, kilka lat wcześniej wiedział o tym, że wejdzie program ,,schetynówka”, skoro wszedł należało to wykorzystać, w roku bieżącym realizowany jest jej drugi etap i jest to inwestycja rzędu 6.000.000 zł z bardzo poważnym udziałem środków własnych. Jeszcze raz bardzo podziękował radnym Rady Miejskiej, współpracownikom, sołtysom, za ich aktywność którą się dostrzega w coraz większym stopniu i podkreślił, że liczy na dalszą współpracę.        
	Pan Kazimierz Ryszewski Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że od jedenastu lat wspiera działania Burmistrza, to co robi Burmistrz, robią też radni. Burmistrz powiedział przed chwilą, że porażką jest, iż nie ma sali,                     a według niego ważniejsze są drogi i inne realizowane zadania. Następnie wystąpił z apelem do mieszkańców, aby zadbali o to co już zostało zrobione, by to nie było niszczone. Duża inwestycja, nowe drogi i chodniki na osiedlu Chopina i znajdujące się na nich plamy oleju. Należy poprawić uchwałę porządkową, jest przepis dotyczący psów, a nie ma możliwości jego wyegzekwowania, firmy które wykonują na terenie Gminy roboty inwestycyjne mają sprzęt w złym stanie technicznym i bardzo zanieczyszczają olejem ulice           i chodniki, od nich trzeba zacząć. Podkreślił, że jest dumny że jest radnym, mimo, że różnie bywał oceniany, ale zawsze będzie wspierał działania                    w Gminie Karlino, a jako szef OSP w Karlinie chce dać przykład jak to powinno wyglądać, jak bardzo są zaangażowane osoby w pracę na rzecz OSP, non stop są na terenie i pracują, należy docenić takie zaangażowanie. Poinformował również zebranych, że w niedzielę był w Bytomiu po samochód strażacki oraz sikawkę konną, która została zakupiona dzięki Radzie Burmistrzowi, podziękował za przyznane środki na zakup. 
	Ad. 6a
	Pani Krystyna Granat Skarbnik Gminy Karlino omówiła projekt uchwały             w sprawie zmian budżetu Gminy Karlino na 2010 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 42.090.039,29zł, wydatkami                w wysokości 49.154.334,68zł oraz deficytem w wysokości  7.064.295,39zł.
	Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie przedstawiła treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLIX/434/10 została podjęta.
	Ad. 6b
	Pani Grażyna Kogut Przewodniczący Miejsko – Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych omówiła projekt uchwały             zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych Miasta i Gminy Karlino na rok 2010.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały. 
	Uchwała Nr XLIX/435/10 została podjęta w wyniku jawnego                                 i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 6c
	Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie przedstawiła treść projektu uchwały. 
	Radni w wyniku jawnego głosowania jednomyślnie podjęli uchwałę                  Nr XLIX/436/10.  
	Ad. 6d
	Pani Gizela Pietrzak – Kłys Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Karlino na lata 2010 – 2013.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLIX/437/10 została podjęta.  
	Ad. 6e
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miejskim w Karlinie omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na okres 3 lat  nieruchomości gruntowych położonych przy ulicy Traugutta i w obr. 006 miasta Karlino.
	Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie Pani Hałasa przedstawiła obecnym treść projektu uchwały. 
	W wyniku jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLIX/438/10 została podjęta.  
	Ad. 6f
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami omówił projekt uchwały w sprawie ustanowienia zastawu rejestrowego na udziałach Gminy Karlino w spółce ,,Regionalne Wodociągi              i Kanalizacja” Spółka z o.o. z siedzibą w Białogardzie w celu zabezpieczenia wierzytelności Banku PKO BP SA z tytułu kredytu inwestycyjnego w kwocie 42.700.000zł na dofinansowanie przedsięwzięcia inwestycyjnego pt. ,,Projekt – Zintegrowana Gospodarka wodno – ściekowa w Dorzeczu Parsęty” na przekroczenie oraz przyłącza kanalizacyjne. 
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Michalski przedstawiła treść projektu uchwały. 
	Uchwała Nr XLIX/439/10 została podjęta w wyniku jawnego                               i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 6g
	Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Pan Maciej Myczka omówił projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Zwartowo, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 42/4 o powierzchni 0,0100ha.
	Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła treść projektu uchwały. 
	Radni  podjęli uchwałę Nr XLIX/440/10 w wyniku jawnego                               i jednomyślnego głosowania.  
	Ad. 6h
	Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Pan Myczka omówił również projekt uchwały w sprawie zbycia 22 nieruchomości położonych na terenie miasta Karlino – obręb 004.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLIX/441/10  została podjęta. 
	Ad. 6i
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Urzędu Miejskiego w Karlinie omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Karlino na okręgi wyborcze. Wyjaśniła, że chodzi o dodanie nowej ulicy Wolgast do okręgu wyborczego nr 10. 
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLIX/442/10  została przez radnych podjęta. 
	Ad. 6j
	Pani Danuta Piwowarczyk omówiła projekt uchwały w sprawie dostosowania opisu granic obwodów głosowania na terenie Gminy Karlino do stanu faktycznego i w tym przypadku również chodzi o dodanie nowej ulicy Wolgast, do obwodu glosowania nr 2.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Michalski przedstawił treść projektu uchwały. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania uchwała                            Nr XLIX/443/10  została podjęta. 
	Ad. 6k
	Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła obecnym treść projektu uchwały. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nie było głosów przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku jawnego głosowania uchwała                            Nr XLIX/444/10  została podjęta. 
	Ad. 6l
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił obecnym treść projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego w wysokości 1.383.214,00zł z przeznaczeniem na uzupełnienie wkładu własnego gminy przy realizacji zadania inwestycyjnego pn. ,,Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie powiatów: białogardzkiego, drawskiego, kołobrzeskiego, koszalińskiego, szczecineckiego              i świdwińskiego”. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLIX/445/10  została podjęta. 
	Ad. 6ł
	Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na uzupełnienie wkładów własnych gminy w wysokości 59.713,00zł przy realizacji zadania inwestycyjnego pn. ,,Budowa i wyposażenie punktów selektywnej zbiórki odpadów na terenie gminy Karlino”. 
	Uchwała  Nr XLIX/446/10  została podjęta przez radnych w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 6m
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Michalski przedstawił obecnym treść projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na uzupełnienie wkładów własnych gminy w wysokości 277.800,00zł                  przy realizacji zadania pn. ,,Zastosowanie odnawialnych źródeł energii w świetlicach Zwartowo, Krukowo, Lubiechowo gmina Karlino”.
	Radni w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania podjęli uchwałę               Nr XLIX/446/10. 
	Ad. 7
	Pan Waldemar Grażyński Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że w dniach żałoby narodowej na terenie miasta było bardzo mało flag, zwłaszcza na ulicy Koszalińskiej do Placu Jana Pawła II, ale również na innych ulicach.
	Pan Jan Korzeniowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, że                  w dniu dzisiejszym bardzo dużo mówiono na temat budżetu Gminy, Pan Ryszewski stwierdził, że dobrze, że nie została wybudowana sala widowiskowo – sportowa, zgadza się on z tym, też uważa, że należy mierzyć siły na zamiary, najpierw chleb, a później igrzyska. 24.000.000 zł hala, 40.000.000 zł Muzeum Historii Naturalnej, to są kosmiczne kwoty.   
	Ad. 8
	Pan Bogdan Piłkowski mieszkaniec Karlina zapytał, czy Regionalna Izba Obrachunkowa uwzględniła to, że na terenie Gminy Karlino pracowały osoby przy realizacji projektów bez umów o pracę i nie otrzymywały za tę pracę wynagrodzenia przez kilka miesięcy. Zadał pytanie, czy jeżeli ktoś przekroczył prędkość, popełnił jakieś wykroczenie to dostanie nagrodę i kwiaty, czy dostanie mandat. Może za to pochwały i kwiaty, że zadłużenie przekroczone zostało tylko 1%, a nie 20. W związku z tym również pogratulował, że przekroczenie jest tak małe. Dlaczego w Gminie Karlino w dniach żałoby narodowej nikt nie zdecydował się wyłożyć księgi kondolencyjnej, takie pytanie zadał jednemu                z urzędników. Odpowiedź, którą uzyskał uważa za dziwną, wręcz śmieszną. Pani stwierdziła, że w małych miasteczkach się tego nie robi, udzieliła informacji gdzie może pojechać i się wpisać, w Koszalinie lub Białogardzie.  Jednak minęła się z prawdą, ponieważ  Tychowo, które od kilku miesięcy ma prawa miejskie, miało księgę wyłożoną. Bobolice, Polanów również,                          a w Karlinie nie. Kiedy zaproponował, aby zostało to zorganizowane w sali                w której spotykają się radni, to okazało się, że nie nadaje się do tego, ponieważ jest zajęta przez pracowników. Powiedział, że dziwi go, że w Gminie, która szczyci się tyloma sukcesami nie potrafiono zadbać o wyłożenie księgi. W dniu 12 kwietnia wraz z Panem Wapniarskim udał się do Księdza Musiała z prośbą              o pomoc w zorganizowaniu wyjazdy na uroczystości do Warszawy w dniu            17 kwietnia delegacji, która mogłaby reprezentować Karlino. Ksiądz Proboszcz był bardzo przychylny, w naszej obecności rozmawiał z Przewodniczącym Rusieckim, który stwierdził, że z busem na piętnaście osób może być mały problem, ale dla dziewięciu osób samochód jest do dyspozycji. Podkreślił, że chcieli się złożyć na paliwo, ale Pan Rusiecki stwierdził, że będzie paliwo                 i kierowca. Ksiądz poinformował Pana Rusieckiego, że w następnym dniu zgłosi się do niego Pan Wapniarski z kolegą, aby ustalić szczegóły dotyczące wyjazdu. Jaka jednak była pomoc Pana Przewodniczącego przy organizacji wyjazdu kiedy dowiedział się kto jest w delegacji? Zero. Powiedział, że wraz z Panem Wapniarskim pojechał do Warszawy razem z delegacją Białogardu, brał udział w uroczystościach przez Pałacem Prezydenckim gdzie zapalili znicze, na których przykleili herby Karlina, aby był znak, że Karlino również bierze w tym udział. Po powrocie wzięli również udział w uroczystościach pogrzebowych Posła Pana Sebastiana Karpiniuka. Podkreślił, że nie zgadza się z PIS-em,                            z nieżyjącym Prezydentem Lechem Kaczyńskim, również z Panem Karpiniukiem, ale wydarzyła się wielka tragedia i należało oddać szacunek. Po uroczystościach żałobnych w Kołobrzegu wysyłane były sms-y o czym dowiedział się w dniu dzisiejszym od jednego z radnych. Na pogrzebie                    w Kołobrzegu było wiele osób z Karlina, był Pan Burmistrz, zorganizowane delegacje z wiązankami, osoby prywatne i zwrócił się z pytaniem dlaczego na pogrzeb posła PO można było to zrobić, a na uroczystości do Warszawy już nie. Znajdują się pieniądze na wyjazdy na delegacje za granicę, a na uroczystości nie, czy ma to związek z osobami, które wystąpiły z tą propozycją. Zapytał Pana Rusieckiego, czy nie jest mu głupio i wstyd, że wprowadził w błąd Proboszcza. Zwracając się do Przewodniczącego Rady Pana Rusieckiego powiedział, że Minister Sikorski mówił, iż można być niską osobą, ale nie można być małym człowiekiem, a według Pana Piłkowskiego Pan Rusiecki nie jest niski, ale uważa go za małego człowieczka.         
	Pan Tomasz Rusiecki zwracając się do Pana Piłkowskiego podziękował za to, że zmieścił się on w czasie i dodał, że to iż jest on bezczelny to już wszyscy obecni wiedzą. Następnie wyjaśnił zebranym, że faktycznie o godzinie 2130 otrzymał telefon, ale nie było z jego strony informacji, że bus bez problemów zostanie udostępniony, nie było też informacji kto weźmie udział w wyjeździe, to nie miało znaczenia. Ustalono, że w następnym dniu jeden z panów się skontaktuje, umówi na rozmowę, a rano w biurze sprawdzone zostanie jaki jest plan co do wykorzystania sprzętu, pojazdu służbowego Wioski Dziecięcej                       w Karlinie. Podkreślił, że podczas rozmowy z Księdzem Proboszczem stwierdził, że jeśli będzie możliwość, to samochód zostanie wynajęty. Nie mogło być mowy o podarowaniu kosztów, ponieważ nie można organizować osobom prywatnym prywatnych wycieczek do Warszawy. Następnego dnia Pan Wapniarski zadzwonił i umówił się na określoną godzinę, jednak na spotkanie do Wioski nie przyszedł. Z uwagi na obowiązki służbowe nie mógł czekać na spóźnionego Pana Wapniarskiego, ale w międzyczasie sprawdził, że nie ma możliwości udostępnienia samochodu, ponieważ na piątek i sobotę był ustalony termin jego remontu. Kiedy Pan Wapniarski zadzwonił, kilka godzin później otrzymał informację, którą przyjął, nie było z jego strony żadnych uwag                       i pretensji. Natomiast to w jaki sposób zachowuje się i co mówi teraz Pan Piłkowski to są niekulturalne insynuacje.    
	Pan Kazimierz Ryszewski Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział zwracając się do Pana Korzeniowskiego, że nie do końca został zrozumiany, cieszy się z faktu, iż w mieście najpierw zostały zrobione drogi, ale jest przekonany, że hala widowiskowo – sportowa w Karlinie taka jak jest przewidziana w projekcie powstanie. 
	Pan Tomasz Rusiecki dodał do swojej poprzedniej wypowiedzi, że nie lekceważy Księdza Proboszcza, ma dobre relacje  z Księdzem i podkreślił, że nie należy mówić o ocenach osób nieobecnych. Ponadto dowodem na to, że relacje są dobre było to, że Ksiądz Proboszcz sam zaproponował, aby w trakcie uroczystościach poświęconych ofiarom katastrofy w Smoleńsku właśnie Pan Rusiecki odczytał słowa Prezydenta RP. Jeszcze raz podkreślił, że nie należy mówić o opiniach osób nieobecnych i rzucać kłamstwa i oczerniać osoby będące na sali podczas sesji.  
	Ad. 9
	Pan Waldemar Misko Burmistrz Karlina powiedział, że o tragedii                            w Smoleńsku dowiedział się w sobotę po godzinie 9-tej, od razu zostało wydane polecenie o wywieszeniu flag, czy flag jest wystarczająca ilość powinien się wypowiedzieć Prezes TBS, ale na pewno wywiesił wszystkie jakie posiadał. Należy pamiętać, że wiele budynków jest prywatnych. To, że mieszkańcy nie wywieszają flag to fakt, ale czy to jest brak szacunku nie należy tego oceniać. Ma on przeświadczenie, iż mieszkańcy szanowali na pewno nie tylko Prezydenta Kaczyńskiego, ale również wszystkie ofiary tej tragedii. Nie należy dziś tych spraw roztrząsać, dyskusja na temat żałoby, taka dyskusja, to co zaprezentował Pan Piłkowski jest karygodne i dodał, że z tego powodu do tej kwestii nie odniesie się ani słowem. Stwierdził, że Pan Piłkowski po raz kolejny dał przykład zachowania, które nie powinno mieć miejsca. Większość osób po tragedii w Smoleńsku czegoś się nauczyła, Pan Piłkowski nie. Było jakieś pierwsze długie pytanie złożone przez Pana Piłkowskiego, jeśli chce on uzyskać na nie odpowiedź powinien złożyć je na piśmie i również na piśmie udzielona zostanie odpowiedź. Poinformował też obecnych, że dwaj wspólnicy Spółki Zakład Składowania i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach, czyli Miasta Białogard i Gmina Białogard podjęli decyzję przyznaniu nagrody dla Prezesa Zarządu Spółki. Spółka ta ma obrót niespełna 2.000.000 zł, a dla przykładu Spółka Regionalne Wodociągi i Kanalizacja ma obrót ponad 20.000.000 zł, ponadto prowadzi inwestycje za kilkaset milionów złotych.  Prezes RWiK zarabia około 10.000zł, a Prezes na wysypisku zarabia około 7.000 zł, Prezes RWiK za poprzedni rok decyzją Rady Nadzorczej otrzymał nagrodę roczną w wysokości dwukrotnej swojej pensji, czyli około 21.000zł brutto, a Prezes Łobaczewski otrzymał trzykrotność swojej pensji, czyli również 21.000zł brutto, co po dodaniu kosztów daje kwotę około 27.000zł i to w takiej sytuacji spółki jaka jest dzisiaj, są straty ponieważ nie są przyjmowane śmieci,              a te straty to co najmniej kilkadziesiąt tysięcy złotych miesięcznie.         
	Ad. 10
	Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej                w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1430 dokonał zamknięcia XLIX sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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